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Information 

Granskning av myndighetsutövning LSS 

Funktionshinderinspektör Ann-Kristin Sandebjer informerade 

om den granskning av myndighetsutövning som genomförts i 

stadsdelen under hösten. Resultatet redovisas i rapport nr 11 

uppföljning av insats Bostad med särskild service enligt LSS 

9§9. 

 

§ 1  

Val av justerare och tid för justering 

 

Vice ordföranden Mikael Erdefelt utsågs att tillsammans med 

ordföranden Helena Lanzer-Sillén justera dagens protokoll 

vilket ska ske fredagen den 20 mars. 

 

 § 2  

 Anmälan av föregående protokoll 

 

Anmäldes att protokoll 2015-02-05 justerats den 6 februari. 

 

§ 3 

Anmälan av inkomna handlingar 

 

1. Vår synpunkt 1/ 2015, medlemstidning för synskadade i 

Stockholms och Gotlands län 

 

2. Synapsen 2/2015, Epilepsiföreningens medlemstidning 

 

3. Inbjudan till introduktion för ledamöter i stadens 

funktionshinderråd från HSO Stockholms stad 

(har skickats ut till ledamöterna från HSO) 

 

Genomgång av ärenden till stadsdelsnämnden 2015-03-26, § 4-8  

 

§ 4 

Anmälan av medborgarförslag  

 

Till Älvsjö stadsdelsnämnd har inkommit ett 

medborgarförslag från Solberga Bollklubb angående 

upprustning av parker i Älvsjö. I skrivelsen hänvisas till 
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ärendet om parkinvesteringar som togs upp i nämnden den 12 

februari och innebär ett positivt lyft för Solberga.  

 

Klubben pekar på behovet av platser för spontanidrott för 

barn och ungdomar och önskar en upprustning av grusplaner i 

Apelsinparken samt ytterligare en i Solberga.  

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2014-03-04. 

 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit del av medborgarförslaget och vill särskilt 

peka på att behovet för barn och ungdomar med 

funktionshinder beaktas. 

 

§ 5 

Svar på medborgarförslag 

 

Till stadsdelsnämndens sammanträde den 26 mars lämnas 

förslag till svar på sex medborgarförslag. 

 

1. Långbro park- utegym och asfaltering av gångstråk 

(2 medborgarförslag) 

2. Långsjön – ny brygga, hopptorn och utegym 

(2 medborgarförslag) 

3. Samlad träning i Älvsjöspåret 

4. Skyltar i Älvsjöspåret 

 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit del av ärendena. 

 
§ 6 

Underlag för budget 2016 med inriktning 2017 och 2018 

för Älvsjö stadsdelsnämnd 

 

Stadsdelsförvaltningen har upprättat förslag till budget 2016 

med inriktning för 2017 och 2018 för Älvsjö stadsdelsnämnd.  
 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet. 
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§ 7 

Kvalitetsgarantier för 2015 

 

Enheterna inom verksamhetsområdena barn, ungdom och 

vuxna samt äldre och funktionsnedsatta har tagit fram 

kvalitetsgarantier med åtaganden för 2015. Garantierna har 

tagits fram med utgångspunkt från stadens budget, nämndens 

mål för verksamhetsområdena, brukarundersökningar samt 

enheternas tidigare uppföljningar och resultat.  

 

Kvalitetsarbetet inom nämndens verksamheter utförs i 

enlighet med stadens kvalitetsstrategi och är väl förankrat 

inom verksamheterna. Förvaltningsledningens bedömning är 

att enheternas åtaganden med tillhörande arbetssätt stämmer 

väl överens med fullmäktiges prioriterade inriktningar och 

mål för verksamhetsområdena samt med nämndens mål. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2015-03-03. 

 

Rådet för funktionhinderfrågor 

Rådet har tagit del av kvalitetsgarantier för nedanstående 

verksamheter och vill passa på att inför framtida arbeten peka 

på behovet av att använda ett språkbruk som brukarna förstår. 

 

 Enheten för funktionsnedsatta 

 Enheten för personligt stöd 

 Utförare socialpsykiatri 

 Älvsjö gruppbostäder, servicebostad och daglig 

verksamhet 

 
§ 8 

Remiss inför trafikförändringar i SL trafiken 2015/2016 

 

Trafikförvaltningen har påbörjat arbetet med de 

trafikförändringar som kommer att träda i kraft i december 

2015. Förslag från trafikentreprenörer, resenärer, kommuner, 

m.fl. har ställts samman, avseende linjesträckningar, turtäthet 

och trafikeringstid. Remissen omfattar inte mer långsiktig 

planering av till exempel spårutbyggnader. 

 

Förvaltningen önskar se omfattande satsningar på 

kollektivtrafiken, inte minst när det gäller tvärförbindelser i 

söderort, och högre turtäthet på bussarna, framför allt 

kvällstid för att öka tryggheten. I Solberga ökar befolkningen 
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kraftigt vilket motiverar både en ökad turtäthet på linje 142 

och en förlängning av linjen till Liljeholmen. Därutöver 

redovisas synpunkter på den nya bussterminalen och 

resecentrum i Älvsjö, samt önskemål om en närtrafiklinje. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande daterat 2015-03-05. 

 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Rådet har tagit del av ärendet och instämmer i förvaltningens 

förslag. Rådet vill särskilt framhålla vikten av att bibehålla 

turtätheten på busslinje 144. 

 

§ 9 

Övrigt 

Kalendarium 2015 

Förvaltningen har tagit fram ett förslag till kalendarium för 

året. Rådet godkände förslaget som ska stämmas av med 

berörda inom förvaltningen, varefter det kan fastställas.  

 

Samverkansmöte med funktionshinderråden i Hägersten/ 

Liljeholmen och Skärholmen ska planeras in vid ett särskilt 

tillfälle under hösten och inte i samband med ordinarie 

sammanträde för rådet. Mikael Erdefelt undersöker 

möjligheterna och återkommer. 

 

En genomgång av anvisningar inför fastställande av 

verksamhetsplan 2016 tillkommer under hösten. 

 

Regler för ledsagning av synskadade 

Rådet undrar vilka regler som finns för ledsagning av 

synskadade. Förvaltningen återkommer med besked. 

 

HSO program för funktionsnedsatta 

Håkan Jarmar informerade om att HSO, 

handikappföreningarnas samarbetsorgan i Stockholms stad, 

har tagit fram ett program för funktionsnedsatta som kommer 

att skickas ut till stadens alla funktionshinderråd. 

 

__________________________ 

 

 


